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Subiect: Ce se întâmplă cu ANL-urile din Mediaș?

Doamnă ministru,

Vă rog să-mi comunicați care este situația proiectului administrației publice locale din 

Mediaș cu privire la construirea de locuințe pentru tineret, dacă sunt alocate fonduri pentru 

acest proiect în anul acesta și dacă este estimat un orizont de timp în care ar trebui să 
înceapă lucrările.

Precizez că proiectul „Studiu de fezabilitate locuințe pentru tineret zona Brateiului str. Gh. 

Lazăr” este aprobat prin HCL nr.283/2012 și depus la Agenția Națională pentru Locuințe 
sub nr. 17005/2012. Având în vedere numărul mare de cereri - 664 - consider oportun și 

necesar ca acest proiect de investiții să se realizeze cât mai curând posibil.

Data:

27.02.2017

Astept raspuns scris.


